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      1.. 6.2018 
Robert 

Rządziński 
26 kwietnia 

2018 r. 
 

Co dalej z przejściem dla pieszych 

na drodze powiatowej Lutomiersk – 

Mikołajowice – Żytowice przy 

markecie Dino w Lutomiersku?”. W 

dalszym ciągu nie są odnowione 

pasy przejścia dla pieszych. 

 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

 

26 kwietnia 
2018 r. 

 
 

29 maja 
2018 r. 

28 maja 
2018 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 1. 

     2. 6.2018 
Robert  

Rządziński 
26 kwietnia 

2018 r. 
 

Kiedy zostanie naprawiony próg 

zwalniający na drodze powiatowej 

przy gimnazjum w Lutomiersku? 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

 

26 kwietnia 
2018 r. 

 
29 maja 
2018 r. 

28 maja 
2018 

Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 1. 

     3. 6.2018 
Robert 

Rządziński 
26 kwietnia 

2018 r. 
 

Nawiązał do swojej interpelacji 

składanej na poprzedniej sesji dot. 

dróg powiatowych – propozycje 

remontów jezdni, poboczy, i 

chodników są zgłaszane Zarządowi 

w celu ujęcia ich w budżecie. Jakie 

propozycje w ostatnim czasie 

zostały zgłoszone? 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

 

26 kwietnia 
2018 r. 

 
29 maja 
2018 r. 

28 maja 
2018 

Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 1. 

     4.. 6.2018 
Robert 

Rządziński 
26 kwietnia 

2018 r. 
 

Jak Powiat jest przygotowany do 

wejścia w życie ustawy RODO? 

 

Sekretarz 
Powiatu  
Jacek 

Barasiński 

26 kwietnia 
2018 r. 

 
29 maja 
2018 r. 

26 kwietnia 
2018 r. 

Sekretarz Powiatu – p. Jacek 

Barasiński odniósł się do tematu 

RODO. Są podpisane umowy na 

wdrożenie w Starostwie Powiatowym 

procedury przygotowania urzędu do 

wymogów rozporządzenia 

Parlamentu Europejskiego i Rady z 

dnia 27 kwietnia 2016 r. 
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w sprawie ochrony danych osób 

fizycznych. W skład tej umowy 

wchodzi audyt zgodności 

przetwarzania danych osobowych 

oraz przekazanie raportu z audytu. W 

ślad za tym zostanie podpisana 

umowa na powołanie inspektora 

danych osobowych, który będzie 

pełnił obowiązki od 25 maja. 

Jednostki organizacyjne otrzymały 

wsparcie poprzez zorganizowanie 

zapytania ofertowego na wdrożenie 

tych procedur. Dyrektorzy posiadają 

wersje elektroniczne umów, które 

zostaną uzupełnione o stosowne 

dane. Termin składania tych 

egzemplarzy w Wydziale Oświaty i 

Wychowania upływa w dniu 

jutrzejszym o godz. 14.30. 

Dokumenty zostaną przekazane do 

firmy, która będzie realizowała to 

wdrożenie w jednostkach 

powiatowych. Następnie po 

wdrożeniu dyrektorzy, jako 

kierownicy jednostek organizacyjnych 

będą podejmowali decyzje o 

powołaniu inspektora danych 

osobowych na ternie danej jednostki. 

„Temat jest bardzo trudny, ponieważ 

o ile rozporządzenie znane jest od 

roku, to akt krajowy jeszcze nie 
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istnieje. Zapisy zarówno umowy 

Starostwa, jak i umowy w 

jednostkach zawierają zapewnienie, 

że dokumentacja i procedury będą 

zgodne ze stanem prawnym na 25 

maja”. 

     5. 6.2018 
Łukasz 
Stencel 

26 kwietnia 
2018 r. 

 

W mediach pojawiają się 

informacje, że w niektórych 

gminach i powiatach może 

zabraknąć środków na 

finansowanie oświaty ze względu 

na zbyt niskie kwoty subwencji i 

dotacji z Ministerstwa Edukacji. 

Czy takie zagrożenie istnieje 

również w Powiecie Pabianickim? 

Czy wiadomo już, dlaczego Powiat 

Pabianicki otrzymał niższą kwotę 

subwencji? 

 

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 

26 kwietnia 
2018 r. 

 
29 maja 
2018 r. 

26 kwietnia 
2018 r. 

Członek Zarządu Powiatu – p. 

Gabriela Wenne – Błażyńska 

udzieliła odpowiedzi na pytanie dot. 

subwencji oświatowej i zagrożenia 

finansowania oświaty – tegoroczna 

subwencja oświatowa w porównaniu 

do poprzedniego roku w pierwotnej 

wersji wynosiła 1.200.000 zł. mniej. 

Należy wziąć pod uwagę, że w tym 

roku zaplanowane były również 

5,35% podwyżki dla nauczycieli. 

„Otrzymaliśmy wyrównanie. 

Subwencja jest mniejsza od 

poprzedniego roku o 860.000 zł.”. 

Wpłynęła odpowiedź dot. obniżenia 

kwoty subwencji oświatowej, z której 

wynika, że zmieniła się waga na 

ucznia. Wpływ miał również wskaźnik 

DI, służący do wyliczenia wskaźnika 

korygującego. Jest to algorytm, na 

podstawie którego wylicza się 

subwencję. Termin wypłacenia 

podwyżek nauczycielom upływa z 

końcem kwietnia. Budżet dla oświaty 

w porównaniu z rokiem ubiegłym jest 
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mniejszy. „W pewnym momencie 

będzie trzeba dołożyć pieniędzy. 

Myślę, że będzie to ok. 3.000.000 zł. 

W pierwszej kolejności musimy 

sfinansować wynagrodzenia, dlatego 

pozostałe zadania oświatowe muszą 

być wnikliwie analizowane”. Z oświaty 

finansowane jest m.in. indywidualne 

nauczanie, pomoc psychologiczno - 

pedagogiczna, na co muszą być 

środki.  

     6. 6.2018 
Łukasz 
Stencel 

26 kwietnia 
    2018 r. 

 

Kiedy będzie realizowana 

inwestycja dot. montażu 

dodatkowych lamp na ul. 

Nawrockiego przy Szkole 

Podstawowej Nr 17 i na ul. Orlej? 

 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

 

26 kwietnia  
2018 r. 

 
29 maja 
2018 r. 

26 kwietnia 
2018 r. 

Dot. dodatkowych lamp przy 

przejściach dla pieszych w 

Pabianicach na skrzyżowaniu ul. 

Orlej z Konopnicką, przy Szkole 

Podstawowej Nr 17 oraz na ul. 

Nawrockiego – „Dzisiaj podejmujemy 

uchwałę o przeznaczenie środków, 

po czym niezwłocznie wystąpimy o 

wykonanie dokumentacji, tak żeby to 

zrobić przed okresem jesiennym”.   

     7. 6.2018 
Łukasz  
Stencel 

26 kwietnia 
    2018 r. 

  

 Czy pracownicy Starostwa oraz 

podległych jednostek otrzymali już 

podwyżki płac? 

 W jakiej wysokości są te podwyżki 

z podziałem na poszczególne 

grupy pracowników. Czy są to 

podwyżki jednakowe, czy 

zróżnicowane i z czego to wynika? 

Czy Zarząd planuje kolejne 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

 

26 kwietnia 
2018 r. 

 
 

29 maja 
2018 r. 

26 kwietnia 
2018 r./ 

Dot. podwyżek dla pracowników – 

każda z grup tj. inspektorzy, 

naczelnicy, pracownicy Pomocy 

Społecznej otrzymali 5% podwyżki. 

Po tym naliczeniu naczelnicy 

decydowali o wysokości podwyżek 

dla poszczególnych, podległych im 

pracowników. Członkowie Zarządu 

decydowali o kwocie podwyżki dla 
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podwyżki? 

 

  

 

naczelników, Starosta dla 

pracowników będących na 

samodzielnych stanowiskach oraz 

podległych bezpośrednio 

naczelników. Zarząd planuje, aby w 

przyszłym roku pracownicy Starostwa 

i podległych jednostek otrzymali 

podwyżki w takiej samej wysokości. 

     8. 6.2018 
Włodzimierz 

Stanek 
26 kwietnia 
   2018 r. 

 

Nawiązał do wcześniej składanej 

interpelacji dot. montażu barierek 

przy zbyt głębokich rowach 

melioracyjnych na ul. 20 Stycznia. 

W niektórych miejscach rowy 

osiągają ok. 1,30 m głębokości. Wg 

przepisów, powyżej 1 m. powinna 

być zamontowana barierka. Z 

odpowiedzi udzielonej przez 

Wydział Dróg i Mostów wynika, że 

w 2018 r. zostaną 

wygospodarowane środki na 

montaż barierek. Kiedy zostaną 

one zamontowane? 

 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

 

26 kwietnia 
2018 r. 

 
 

29 maja 
2018 r. 

26 kwietnia 
2018 r. 

Dot. barierek – barierki na 20 

Stycznia zostaną zrobione, są środki 

na ten cel. 

     9. 6.2018 
Włodzimierz 

Stanek 
26 kwietnia 
   2018 r. 

 

Zawnioskował o zwiększenie 

zatrudnienia w grupie 

interwencyjnej Wydziału Dróg 

i Mostów. W ocenie radnego ilość 

pracowników oraz posiadanego 

sprzętu nie jest wystarczająca do 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

 

26 kwietnia  
2018 r. 

 
 

29 maja 
2018 r. 

26 kwietnia 
2018 r. 

Dot. pracowników grupy 

interwencyjnej – w ramach robót 

publicznych zwiększono ilość 

pracowników o 3. Aktualnie grupa 

interwencyjna liczy 8 osób. 

Pracownicy zatrudnieni są na pół 
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tego, aby skutecznie i w krótkim 

czasie oczyścić z piasku 

najważniejsze drogi powiatowe. 

roku. 

    10. 6.2018 
Włodzimierz 

Stanek 
26 kwietnia 
   2018 r. 

 

Nawiązał do wcześniej składanej 

interpelacji dot. malowania 

oznakowani poziomych na drogach 

powiatowych -  żadne przejście dla 

pieszych nie zostało do tej pory 

odnowione. Zaproponował aby 

przełożyć koszenie traw na 

późniejszy termin, 

a w pierwszej kolejności zająć się 

prawidłowym oznakowaniem i 

wytyczeniem przejść dla pieszych.  

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

 

26 kwietnia 
2018 r. 

 
 

29 maja 
2018 r. 

26 kwietnia 
2018 r. 

Dot. malowania przejść dla pieszych 

– duża część przejść dla pieszych 

została pomalowana tzw. metodą 

grubowarstwową, co wystarcza na 

kilka lat. Część malowana jest 

tradycyjną metodą, tj. farbą 

chlorokauczukową. Odświeżane tych 

przejść rozpocznie się w maju.  

     11. 6.2018 
Włodzimierz 

Stanek 
26 kwietnia 
    2018 r. 

 

Poinformował, że na dyżur radnego 

zgłosiła się właścicielka jednej z 

firm, której odmówiono wystawienia 

stoiska podczas Dni Powiatu. 

Gdzie przedsiębiorca mógł znaleźć 

zasady dotyczące możliwości 

wystawienia swojego stoiska? 

Jakie są kryteria? Czy był 

ogłoszony jakiś termin i gdzie? Czy 

były jakieś zapytania ofertowe, czy 

nie wymagało to zapytań 

ofertowych? Nie ma takich 

informacji na stronie internetowej 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

26 kwietnia 
2018 r. 

 
29 maja 
2018 r. 

26 kwietnia 
2018 r. 

Dot. zasad wystawienia stoiska na 

Dniach Powiatu – Dni Powiatu 

odbędą się na stadionie, ale 

organizator nie dysponuje całym 

terenem. „Mamy umowę na 

wyznaczony obszar, w związku z tym 

nie możemy sobie pozwolić na 

podpisywanie umów 

i wydawanie zezwoleń dla każdego 

kto przyjdzie”. Umowy podpisywane 

są najczęściej z firmami, które już się 

sprawdziły, nie ma z nimi problemów, 

a także wspomagają imprezę. Firmy i 

instytucje zgłaszają się w styczniu, 
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i tablicy informacyjnej Starostwa.  

 

składają swoje oferty, które są 

analizowane przez komisję. Musi być 

pewna różnorodność, a więc stoiska 

z watą, 

z lodami itp. Kobieta, która zgłosiła 

się na dyżur radnych ma już trzy 

stoiska i chciała otrzymać zgodę na 

czwarte. „Musimy dać możliwość 

zaprezentowania się kilku, albo 

kilkunastu firmom. Im lepsze warunki 

wynegocjujemy z daną firmą, tym 

mniej będą nas kosztować Dni 

Powiatu. Nie mamy regulaminu. 

Decyduje komisja złożona z całego 

wydziału. Nie jest to moja 

indywidualna decyzja”. 

    12.. 6.2018 
Włodzimierz 

Stanek 
26 kwietnia 
    2018 r. 

 

Dot. turnusów rehabilitacyjnych 

przyznawanych przez PCPR – 

dotychczas turnusy były 

przyznawane tylko dzieciom, 

natomiast teraz mogą ubiegać się 

o nie również osoby dorosłe z 

niepełnosprawnością w stopniu 

znacznym. Jakie są zasady 

przyznawania tych dofinansowań? 

Kto je przyznaje? Czy jest jakaś 

komisja? Kto ma nad tym nadzór? 

Kto otrzymał dofinansowania? Czy 

były to osoby z 

niepełnosprawnością w stopniu 

Dyrektor 
PCPR 

Jarosław 
Grabowski 

 

26 kwietnia 
2018 r. 

 
 

29 maja 
2018 r. 

26 kwietnia 
2018 r. 

Dot. wniosków o dofinansowanie 

turnusu rehabilitacyjnego – 

rozpatrywaniem wniosków zajmuje 

się zespół pracowników PCPR, który 

został powołany zarządzeniem 

Dyrektora. W skład zespołu wchodzi 

m.in. lekarz, pracownik socjalny, 

psycholog, pedagog. Kryteria jakie 

zostały przyjęte do rozpatrywania 

wniosków pochodzą 

z rozporządzenia Ministra Pracy i 

Polityki Społecznej w sprawie 

turnusów rehabilitacyjnych. Paragraf 

5 wskazuje, że pierwszeństwo w 
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znacznym, ciężkim, czy również 

inne? Ile środków do tej pory było 

asygnowane na dofinansowanie 

turnusów? 

 

uzyskaniu dofinansowania mają 

osoby, które posiadają stopień 

znaczny, osoby niepełnosprawne do 

16 r. ż. oraz osoby do 24 r. ż. uczące 

się i nie pracujące bez względu na 

stopień niepełnosprawności. Biorąc 

pod uwagę te kryteria, jak również 

kolejność wpływu wniosków od 

stycznia, 

w połowie kwietnia środki w kwocie 

420.000 zł. były już rozdysponowane. 

Środki nie zostały jeszcze 

wykorzystane, ale zapadły 

odpowiednie decyzje służące 

rozdysponowaniu tej kwoty. Są 

jeszcze wnioski, które nie zostały 

zrealizowane, ponieważ 

przeznaczone środki nie pokryły w 

pełni zapotrzebowania grupy ludzi, 

którą wskazuje paragraf 5 

rozporządzenia w sprawie turnusów. 

Kiedy zapadła decyzja, że osoby ze 

znacznym stopniem dostają 

dofinansowanie, zwiększyła się ilość 

wniosków. „Przewidywaliśmy, że ok. 

500.000 zł. na tą grupę powinno 

wystarczyć. Otrzymaliśmy 420.000 

zł., trzeba sobie zdawać sprawę, że 

na pewno braknie tych środków”.  
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    13. 6.2018 
Wioletta 

Domańska 
26 kwietnia 
    2018 r. 

 

Radna Wioletta Domańska 

zwróciła się do Starosty 

Pabianickiego z prośbą o podjęcie 

tematu odwodnienia ul. Szkolnej i 

Jana Pawła w Ksawerowie. 

Istniejące rowy nie spełniają swojej 

funkcji. Po ostatniej ulewie 

wszystko było zalane, słupki 

znajdujące się przy ulicy były 

praktycznie niewidoczne, woda 

stała przez wiele godzin. Radna 

poinformowała, że dysponuje 

dokumentacją zdjęciową 

obrazującą stan ulicy po ulewie. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

 

26 kwietnia 
2018 r. 

 
 

29 maja 
2018 r. 

28 maja 
2018 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 2. 

     14 6.2018 
Waldemar 
Flajszer 

26 kwietnia 
    2018 r. 

 

Do końca 2018 r. Srodowiskowy 

Dom Samopomocy musi osiągnąć 

standardy zgodne z nowym 

rozporządzeniem aby dalej 

funkcjonować. „Co dalej z tym 

tematem? Czy 

w tegorocznym budżecie 

posiadamy środki finansowe aby to 

zrobić?”. Jaki jest nowy budżet 

ŚDS na 2018 r.? Czy zakłada on 

osiągnięcie standaryzacji? 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

26 kwietnia 
2018 r. 

 
29 maja 18 

2018 r. 

26 kwietnia 
2018 r. 

Dot. Środowiskowego Domu 

Samopomocy – do końca 2018 r. 

dom musi osiągnąć tzw. standardy. 

Jeżeli tak się nie stanie, wówczas 

działalność ŚDS jest zagrożona. Na 

tą chwilę nie są one spełnione. ŚDS 

otrzymał 150.000 zł. z RCPS-u oraz 

posiada środki własne. 

Przewidywany koszt to 320.000 zł., z 

czego brakuje 20.000 zł. Wyraziła 

nadzieję, że brakujące środki będą 

pozyskane od sponsorów i ŚDS do 

końca roku spełnią wszystkie 

standardy i będą funkcjonowały w 

lepszych warunkach. „Na 

funkcjonowanie domu otrzymaliśmy 

od Wojewody kwotę 359.088 zł.”. W 
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domu funkcjonuje 20 osób. Koszt 

utrzymania jednego uczestnika to 

1.496 zł. miesięcznie. Te środki 

przeznaczone są tylko i wyłącznie na 

bieżącą działalność, opłacenie 

pracowników, nie można ich 

przeznaczyć na prowadzone 

remonty.  

    15. 6.2018 
Waldemar 
Flajszer 

26 kwietnia 
   2018 r. 

 

Ile świadczeń 500+ wypłacono w I 

kwartale 2018 r.? 

 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

26 kwietnia 
2018 r. 

 
29 maja 18 

2018 r. 

26 kwietnia 
2018 r. 

Dot. świadczeń 500+ - w I kwartale 

2018 r. wypłacono 366 świadczeń. 

Otrzymały je 102 rodziny, 120 dzieci. 

Jest to kwota 181.163 zł. 

    16. 6.2018 
Waldemar 
Flajszer 

26 kwietnia 
   2018 r. 

 

Czy odbywały się posiedzenia 

Zespołu ds. okresowej oceny 

sytuacji dziecka w rodzinie 

zastępczej w I kwartale 2018 r.? 

 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

26 kwietnia 
2018 r. 

 
29 maja 18 

2018 r. 

26 kwietnia 
2018 r. 

Dot. posiedzeń zespołu do spraw 

okresowej oceny sytuacji dziecka w 

rodzinie zastępczej – w I kwartale 

2018 r. było 57 zespołów do spraw 

okresowej oceny sytuacji. W skład 

zespołu wchodzą m.in. wychowawca, 

pedagog z danej szkoły, w zależności 

od analizowanej sytuacji. 

    17. 6.2018 
Waldemar 
Flajszer 

26 kwietnia 
   2018 r. 

 

„Czy mieliśmy umieszczenia w 

pieczy zastępczej? Jeżeli tak, ile 

ich było w I kwartale 2018 r.?”. 

 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

26 kwietnia 
2018 r. 

 
29 maja  
2018 r. 

26 kwietnia 
2018 r. 

Dot. umieszczeń w pieczy zastępczej 

w I kwartale 2018 r. – czworo dzieci 

umieszczono w placówce w 

Porszewicach i troje w dwóch 

rodzinach zastępczych. 
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     18. 6.2018 
Waldemar 
Flajszer 

26 kwietnia 
   2018 r. 

 

Nawiązał do pytania radnego 

Włodzimierza Stanka – czy istnieje 

regulamin, procedura zgłaszania 

się podmiotów gospodarczych na 

Dni Powiatu? Czy jeśli taki 

regulamin istnieje, zawarte są w 

nim konkretne terminy? Dlaczego 

firmy, które chcą wystawić swoje 

stoisko na bardzo dużym ternie 

MOSiR – u nie mają takiej 

możliwości? 

 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

26 kwietnia 
2018 r. 

 
29 maja  
2018 r. 

26 kwietnia 
2018 r. 

Dot. zasad wystawienia stoiska na 

Dniach Powiatu – Dni Powiatu 

odbędą się na stadionie, ale 

organizator nie dysponuje całym 

terenem. „Mamy umowę na 

wyznaczony obszar, w związku z tym 

nie możemy sobie pozwolić na 

podpisywanie umów 

i wydawanie zezwoleń dla każdego 

kto przyjdzie”. Umowy podpisywane 

są najczęściej z firmami, które już się 

sprawdziły, nie ma z nimi problemów, 

a także wspomagają imprezę. Firmy i 

instytucje zgłaszają się w styczniu, 

składają swoje oferty, które są 

analizowane przez komisję. Musi być 

pewna różnorodność, a więc stoiska 

z watą, 

z lodami itp. Kobieta, która zgłosiła 

się na dyżur radnych ma już trzy 

stoiska i chciała otrzymać zgodę na 

czwarte. „Musimy dać możliwość 

zaprezentowania się kilku, albo 

kilkunastu firmom. Im lepsze warunki 

wynegocjujemy z daną firmą, tym 

mniej będą nas kosztować Dni 

Powiatu. Nie mamy regulaminu. 

Decyduje komisja złożona z całego 

wydziału. Nie jest to moja 

indywidualna decyzja”. 
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    19. 6.2018 
Waldemar 
Flajszer 

26 kwietnia 
   2018 r. 

 

Zawnioskował o opracowanie 

procedur i wdrożenie pomocy 

psychologicznej dla ofiar zdarzeń 

masowych oraz o 

wygospodarowanie środków 

finansowych dla dyrektora PCPR 

na pomoc psychologiczną dla osób 

uczestniczących w tego typu 

zdarzeniach. Aktualnie nie ma 

możliwości udzielenia pomocy 

psychologicznej ofiarom 

wypadków. Przytoczony temat był 

omawiany na posiedzeniu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. 

Dyrektor 
PCPR 

Jarosław 
Grabowski 

26 kwietnia 
2018 r. 

 
29 maja  
2018 r. 

26 kwietnia 
2018 r. 

Dot. wygospodarowania środków 

finansowych dla PCPR na pomoc 

psychologiczną – odniósł się do 

pisma Wojewody Łódzkiego w 

sprawie włączenia się PCPR – ów 

w pomoc psychologiczną dla 

uczestników zdarzeń masowych. W 

PCPR zatrudniony jest jeden 

psycholog. „Jeden psycholog nie 

może zajmować się sprawcami, 

ofiarami, dziećmi i dorosłymi. Jak jest 

jeden psycholog, to jak ma pełnić 

dyżur 24 godziny na dobę? To nie 

jest łatwy temat”. Ponadto stanowisko 

psychologów i psychoterapeutów jest 

takie, że w przypadku kiedy ma 

miejsce jakaś katastrofa, nie jest 

wskazana pomoc psychologa w 

pierwszej fazie.  

    20. 6.2018 
Waldemar 
Flajszer 

26 kwietnia 
    2018 r. 

 

Jak wyglądają przygotowania do 

Dni Powiatu Pabianickiego? Czy 

wszystkie umowy są już 

podpisane? „Czy wszystkie sprawy 

są już dograne?”. 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

26 kwietnia 
2018 r. 

 
29 maja  
2018 r. 

26 kwietnia 
2018 r. 

Dot. Dni Powiatu Pabianickiego – 

„Mamy stosowne zezwolenia, 

podpisane umowy, sprawdzamy, 

porządkujemy, drukujemy plakaty, 

zaproszenia”. 

    21. 6.2018 
Waldemar 
Flajszer 

26 kwietnia 
   2018 r. 

 

Jak po remoncie funkcjonuje sala 

obsługi klienta w Wydziale 

Komunikacji 

i Transportu? Jak Starosta ocenia 

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 

26 kwietnia 
2018 r. 

 
29 maja  
 2018 r. 

24 maja 
2018 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 3. 
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rozbudowę i funkcjonowanie? 

    22. 6.2018 
Waldemar 
Flajszer 

26 kwietnia 
   2018 r. 

 

Jak na chwilę obecną przebiegają 

prace remontowe w obiekcie 

dawnej „budowlanki”?. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

 

26 kwietnia 
2018 r. 

 
29 maja 18 

2018 r. 

24 maja 
2018 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 4. 

    23. 6.2018 
Krzysztof 
Pacholak 

26 kwietnia 
   2018 r. 

 

Radny Krzysztof Pacholak zwrócił 

się do Starosty z prośbą o poprawę 

bezpieczeństwa przy przedszkolu 

Sióstr Urszulanek w Kazimierzu. 

Rodzice uczęszczających do 

przedszkola dzieci wnoszą o 

założenie progów zwalniających. 

„Czy temat jest znany?” Jaka jest 

propozycja rozwiązania tego 

problemu? Poprosił o udzielenie 

odpowiedzi w formie pisemnej. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

 

26 kwietnia 
2018 r. 

 
29 maja  
2018 r. 

28 maja 
2018 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 5. 

     24. 6.2018 
Krzysztof 
Waligórski 

26 kwietnia 
   2018 r. 

 

Czy znany jest termin realizacji 

prac związanych z budową 

chodnika w Niesięcinie 

i organizacji drogi krętej w tym 

rejonie? Czy Gmina Konstantynów 

będzie koordynować wykonanie 

prac modernizacyjnych w tym 

zakresie? 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

 

26 kwietnia 
2018 r. 

 
26 maja 
2018 r. 

28 maja 
2018 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 6. 
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     25. 6.2018 
Robert 

Rządziński 
26 kwietnia 
   2018 r. 

 

Radny Robert Rządziński zwrócił 

się z zapytaniem do 

Przewodniczącego Rady, czy 

mikrofony będą zbierały wyraźniej 

głosy?  

  

26 kwietnia 
2018 r. 

 
29 maja 
2018 r. 

26 kwietnia 
2018 r. 

Przewodniczący Rady Powiatu – p. 

Florian Wlaźlak zapewnił, że poprosi 

Sekretarza Powiatu, aby sprawdził 

mikrofony po zakończeniu obrad 

sesji. 

     26. 7.2018 
   Tomasz 
  Pierzchała 

  14 maja 
   2018 r. 

 Interpelacja 
  pisemna    

Dot. funkcjonowania Wydz. 

Komunikacji i Transportu, 

załącznik nr 7. 

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 

14 maja 
2018 r. 

 
28 maja 
2018 r. 

23 maja 
2018 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 8. 

     27. 8.2018 
    Tomasz 
  Pierzchała 

  14 maja 
   2018 r. 

 Interpelacja 
  pisemna    

 Dot. funkcjonowania Wydz. 

Komunikacji i Transportu, 

załącznik nr 9. 

  
Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 

14 maja 
2018 r. 

 
28 maja 
2018 r. 

23 maja 
2018 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 10. 

    28. 9.2018 
    Tomasz 
  Pierzchała 

  14 maja 
    2018 r. 

Interpelacja 
  pisemna    

Dot. harmonogramu w sprawie 

sprzątania ulic, załącznik nr 11. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

 

14 maja 
2018 r. 

 
28 maja 
2018 r. 

21 maja 
2018 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 12. 

    29. 10.2018 
    Tomasz 
  Pierzchała 

  14 maja 
    2018 r. 

Interpelacja 
  pisemna    

Dot. budżetu na sprzątanie ulic 

powiatowych, załącznik nr 13. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

  

14 maja 
2018 r. 

 
28 maja 
2018 r. 

21 maja 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 14. 

    30. 11.2018 
    Tomasz 
  Pierzchała 

   14 maja 
    2018 r. 

Interpelacja 
  pisemna    

Dot. ubytków na boisku szkolnym, 

załącznik nr15. 

 

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 

14 maja 
2018 r. 

 
28 maja 
2018 r. 

23 maja 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 16. 
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    31. 12.2018 
    Robert 
Rządziński 

  29 maja 
    2018 r.   

 

Nawiązał do wcześniej składanej 

interpelacji dotyczącej przejścia dla 

pieszych na drodze powiatowej 

3101E przy markecie DINO i 

zapytał, czy jest ono ujęte 

w organizacji ruchu? 

 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

29 maja 
2018 r. 

 
5 lipca 
2018 r. 

3 lipca 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 17 i 18. 

    32. 12.2018 
    Robert 
Rządziński 

  29 maja 
    2018 r. 

 

Dot. skrzyżowania drogi 

powiatowej 3314E z drogą 71 w 

Porszewicach – w okresie letnim 

trawa, która rośnie po prawej 

stronie powoduje, że kierowcy 

jadący od Pabianic w kierunku 

Lutomierska mają bardzo 

ograniczoną widoczność. Poprosił 

o interwencję i skoszenie trawy. 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

29 maja 
2018 r. 

 
 
 

5 lipca 
2018 r. 

 
 

3 lipca 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 18. 

    33. 12.2018 
    Robert 
   Rzadziśki 

  29 maja 
   2018 r. 

 

Ilu uczniów z obecnego roku 

szkolnego przystąpiło do egzaminu 

maturalnego 

w szkołach powiatowych? Ilu 

uczniów z lat ubiegłych przystąpiło 

do takiego egzaminu? 

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 

29 maja  
2018 r. 

 
 

5 lipca 
2018 r. 

29 maja 
2018 r. 

Dot. ilości uczniów przystępujących 

do egzaminu maturalnego – w 2018 

r. – 402 uczniów, w 2017 r. – 486 

uczniów.  

    34. 12.2018 
    Robert 
   Rzadziński 

   29 maja 
    2018 r. 

 

Ile wysypisk znajduje się na ternie 

Powiatu Pabianickiego? Jakiego 

rodzaju są to wysypiska? Od kiedy 

istnieją i czy są w jakiś sposób 

monitorowane? 

 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

29 maja 
2018 r. 

 
 

5 lipca 
2018 r. 

29 maja 
2018 r. 

Dot. wysypisk znajdujących się na 

terenie powiatu – zmieszane odpady 

komunalne, odpady zielone oraz 

pozostałości z sortowania odpadów 

komunalnych przeznaczonych do 

składowania, mogą być kierowane 

wyłącznie do regionalnej instalacji 
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wskazanej w wojewódzkim programie 

gospodarki odpadami. W przypadku 

braku instalacji regionalnych w 

danym regionie, wyżej wymienione 

odpady będą kierowane do instalacji 

zastępczych, tzn. przewidzianych do 

zastępczej obsługi danego regionu 

do czasu uruchomienia instalacji 

regionalnych. Na terenie powiatu 

pabianickiego nie występują czynne 

składowiska odpadów komunalnych, 

natomiast znajdują się 

zrekultywowane składowiska 

odpadów: składowisko odpadów 

komunalnych w Budach Dłutowskich i 

składowisko piasku i skratek w 

Okołowicach. Zamknięte składowiska 

zostały objęte monitoringiem. W 

miejscowości Okołowice 

zlokalizowane są składowiska skratek 

i piasku oraz osadów pościekowych, 

GOŚ – laguny, należące do 

Grupowej Oczyszczalni Ścieków w 

Łodzi, na którym unieszkodliwiane są 

odpady inne niż niebezpieczne i 

obojętne. Na składowisku 

prowadzony jest także odzysk 

odpadów innych niż niebezpieczne, w 

celu wykorzystania ich jako warstw 

izolacyjnych 

i przesypowych. W Okołowicach 
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zlokalizowane jest także składowisko 

odpadów innych niż  obojętne i 

niebezpieczne z wydzieloną częścią 

do składowania odpadów 

niebezpiecznych. Na składowisku 

tym unieszkodliwiane są odpady 

pochodzące 

z termicznego przekształcania 

osadów ściekowych oraz z 

oczyszczania gazów odlotowych. Na 

składowisku prowadzony będzie 

także odzysk odpadów innych niż 

niebezpieczne, które wykorzystywane 

będą do tworzenia warstwy ilozacyjno 

– rekultywacyjnej. P. Irena Grenda 

dysponuje tabelą, wskazującą ilość i 

rodzaje unieszkodliwionych odpadów. 

 

Radny Robert Rządziński poprosił o 

przekazanie takiego zestawienia. 

 

    35. 12.2018 
 Włodzimierz 
    Stanek 

  29 maja 
    2018 r. 

 

Dot. zamontowania barierek przy 

rowach przy ul. 20 Stycznia – na 

wcześniej składaną interpelację, 

Radny otrzymał odpowiedź, że 

środki na ten cel zostaną 

wygospodarowane. Czy Wydział 

Dróg i Mostów już wygospodarował 

te środki? 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

29 maja 
2018 r. 

 
 

5 lipca 
2018 r. 

3 lipca 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 19. 
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    36. 12.2018 
 Włodzimierz 
     Stanek 

  29 maja 
   2018 r. 

 

Do radnego zgłosiła się grupa 

taksówkarzy z Pabianic 

przedstawiając następujący 

problem. Na postoju taksówek 

znajdującym się przy ul. 

Nawrockiego i 20 Stycznia stał 

kosz na śmieci. Od pewnego czasu 

kosz przestał być opróżniany, a 

później został usunięty. Podobna 

sytuacja jest na ul. Grota 

Roweckiego na postoju taksówek 

przy rynku. Kosz stoi, ale nie jest 

opróżniany. Czy Powiat zerwał z 

kimś umowę? Kto odpowiada za 

opróżnianie kosza, Powiat, czy 

Miasto?  

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

29 maja 
2018 r. 

 
 

5 lipca 
2018 r. 

3 lipca 
2018 r 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 19. 

     37. 12.2018 
Włodzimierz 
    Stanek 

  29 maja 
    2018 r. 

 

Od wielu lat na ul. Piłsudskiego od 

strony ul. Karniszewickiej stoi 

zakaz zatrzymywania się i postoju. 

Kiedyś za Stacją Kontroli Pojazdów 

było odwołanie tego znaku. 

Aktualnie, na wniosek 

mieszkańców, postawiono tam 

znak informujący, że zakaz 

zatrzymywania się nie dotyczy 

chodnika. Nie rozwiązuje to do 

końca problemu. Znajduje się tam 

kilka podmiotów gospodarczych, 

do których przyjeżdżają 

samochody dostawcze. Chodnik 

jest dość wysoki, co utrudnia 

wjazd. Szerokość ulicy 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

29 maja 
2018 r. 

 
 
 

5 lipca 
  2018 r. 

3 lipca 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 19. 
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Piłsudskiego jest taka sama na 

całej długości. Przy Starostwie 

można parkować po stronie 

urzędu, przy Polfie po stronie 

zakładu, natomiast za ulicą 

Partyzancką nie ma takiej 

możliwości. Złożył interpelację, aby 

rozważyć możliwość parkowania 

na ulicy Piłsudskiego po stronie 

numerów parzystych.  

    38. 12.2018 
Włodzimierz 
    Stanek 

   29 maja 
     2018 r. 

 

W związku z ustaleniami, które 

zapadły na zarządzie, przy 

tworzeniu klas w szkołach 

ponadgimnazjalnych nie wyraża się 

zgody na tworzenie klas większych 

niż 24 osobowe. Wiąże się to z 

tym, że klasa licząca powyżej 24 

osób musi być podzielona na lekcji 

języka obcego. Zdarza się, że w 

ciągu roku szkolnego uczniowie 

chcą zmienić szkołę i spotykają się 

z odmową przyjęcia. Jako 

argument podawana jest 

liczebność klas. Przyjęcie do klasy 

25 ucznia, wiąże się z 

koniecznością podziału lekcji 

języka obcego, co generuje 

dodatkowe koszty. Wyraził zdanie, 

że nauka języka obcego 

w mniejszych grupach jest bardziej 

efektywna i zaproponował, aby dać 

możliwość dzielenia klas na 

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 

29 maja 
2018 r. 

 
 

5 lipca 
2018 r. 

29 maja 
 2018 r. 

Dot. podziału klas liczących pow. 24 

uczniów – „Nie wynika to z 

nadmiernej oszczędności, ale z 

racjonalnego gospodarowania 

środkami publicznymi”. Jeśli zajdzie 

konieczność utworzenia klasy liczącej 

powyżej 24 osób, wówczas odbywają 

się zajęcia międzyoddziałowe. Taka 

sytuacja miała miejsce w II LO. „Jeśli 

mamy 26 uczniów, to tych dwóch 

uczniów jest np. na zajęciach z j. 

angielskiego albo informatyki”. W tej 

chwili ten problem nie istnieje, nie ma 

sytuacji, że w każdej klasie jest 24 

uczniów. Klasy liczą po 19, 22 i 23 

uczniów. 
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lekcjach języka obcego. W tej 

sprawie do radnego zgłosili się 

rodzice uczniów. 

    39. 12.2018 
Włodzimierz 
   Stanek 

  29 maja 
    2018 r. 

 

Zdaniem mieszkańców po 

dokonaniu remontu i zwiększeniu 

ilości stanowisk obsługi 

w Wydziale Komunikacji i 

Transportu, kolejki nieco się 

zmniejszyły. Jednakże część 

mieszkańców, którzy w ostatnim 

czasie chcieli zarejestrować pojazd 

twierdzi, że aby tego dokonać 

muszą brać 2, 3 dni urlopu ze 

względu na kolejki. Zaproponował, 

aby raz w tygodniu, przynajmniej w 

newralgicznym okresie wydział 

pracował na dwie zmiany, tj. np. od 

8.00 do 16.00 oraz od 10.00 do 

18.00? 

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 

29 maja 
2018 r. 

 
 

5 lipca 
2018 r. 

29 maja 
2018 r. 

Dot. pracy na zmiany w Wydziale 

Komunikacji i Transportu – najwięcej 

osób przychodzi w godzinach 

porannych, natomiast około południa 

kolejki są znacznie mniejsze. Jeśli 

jednocześnie pojawia się np. 60 

osób, to w pewnym momencie 

wydawanie numerów zostaje 

zablokowane, ponieważ nigdy nie 

wiadomo jak długo będzie trwała 

obsługa jednego petenta. Inny czas 

jest potrzebny na rejestrację 

samochodu krajowego, inny na 

zagranicznego. Jednakże nie ma już 

sytuacji, że ktoś nie został obsłużony. 

Radny Włodzimierz Stanek – co 

 z osobami, które nie mogą wyjść 

 z pracy w godzinach 8 – 16? 

Członek Zarządu – p. Gabriela 

Wenne – Błażyńska – we wtorek 

wydział pracuje do godziny 17. 
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    40. 12.2018 
Włodzimierz 
   Stanek 

  29 maja 
    2018 r. 

 

Do radnego zgłosili się mieszkańcy 

gminy Dłutów przedstawiając 

następujący problem. 17 kwietnia 

2018 r. na drodze powiatowej 

3313E Dłutów – Mierzączka Duża 

– Róża doszło do zdarzenia 

drogowego, w skutek którego 

kierująca pojazdem zmuszona była 

zjechać na pobocze. Z uwagi na 

bardzo zły stan pobocza, 

samochód został „ściągnięty”, 

wpadł do rowu, w wyniku czego 

został poważnie uszkodzony. 

Właściciel pojazdu domaga się 

wypłaty odszkodowania od firmy 

ubezpieczeniowej, która jest w 

kontakcie z zarządcą drogi, tj. 

Powiatem. Zdaniem mieszkańców, 

z jednego z pism od 

ubezpieczyciela wynika, że Powiat 

Pabianicki argumentuje, iż nikt nie 

informował zarządy o złym stanie 

drogi. Dlaczego mieszkańcy mają 

obowiązek informowania zarządcy 

drogi o jej złym stanie? Radny jest 

w posiadaniu dwóch pism 

dostarczonych przez mieszkańców, 

z których wynika, że 3 stycznia 

2017 r. Urząd Gminy Dłutów 

informował Powiat o fatalnym 

stanie nawierzchni na drodze 

3313E. Z kolejnego pisma, 

datowanego na dzień 3 

Radny 
Powiatu 

Pabianickiego 
Krzysztof 
Pacholak 

29 maja 
2018 r. 

 
5 lipca 
2018 r. 

29 maja  
2018 r. 

Radny Krzysztof Pacholak 

poinformował, że w ubiegłym 

tygodniu kontaktowała się 

z nim Wójt Gminy Dłutów – p. 

Grażyna Maślanka – Olczyk z 

propozycją zorganizowania Komisji 

Infrastruktury Technicznej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa na terenie 

gminy Dłutów. Wyraził aprobatę dla 

organizowania objazdów dróg i 

zapewnił, że w porozumieniu 

z panią Wójt zostanie wyznaczony 

dogodny termin komisji.  

 

 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 19. 
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października 2017 r. wynika, że 

Gmina Dłutów prosi o wpisanie do 

budżetu na 2018 r. remontu drogi 

3313E. Z tego wynika, że zarządca 

był informowany o złym stanie 

drogi. Z kolejnego pisma wynika, 

że w dniach 18-20 kwietnia 2018 r. 

Powiat dokonał częściowego 

remontu drogi. Informacja ta 

zbulwersowała mieszkańców. Z ich 

relacji wynika, że po spotkaniu z 

Naczelnik Wydziału Dróg i Mostów 

uzyskali informację, że remont nie 

był przeprowadzony. Jak twierdzą 

mieszkańcy, dwukrotnie próbowali 

kontaktować się z 

Przewodniczącym Komisji 

Infrastruktury Technicznej, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa w 

celu zorganizowania wyjazdowego 

posiedzenia komisji. Do dnia 

dzisiejszego komisja nie odbyła 

się. Zwrócił się do Starosty z 

prośbą o ustosunkowanie się do 

przedstawionego problemu w 

formie pisemnej. Ponadto poprosił 

Przewodniczącego Komisji 

o zorganizowanie komisji w trybie 

pilnym i poinformowanie radnego o 

jej terminie 
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    41. 12.2018 
      Piotr 
  Ambroziak 

  29 maja 
    2018 r. 

 

Zwrócił się z prośbą o 

odmalowanie pasów w Dobroniu 

na ul. Sienkiewicza naprzeciwko 

ośrodka zdrowia i przedszkola. 

Zaproponował aby zamontować 

tzw. „kocie oczka”, które w znaczny 

sposób poprawiłyby widoczność 

pasów. 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

29 maja 
2018 r. 

 
5 lipca 

  2018 r. 

3 lipca 
2018 r.  

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 20. 

    42. 12.2018 
      Piotr 
  Ambroziak 

  29 maja 
    2018 r. 

 

Dot. organizacji Dni Powiatu – 19 

maja odbyła się ogólnopolska 

impreza pn. „Noc Muzeów”. Te 

dwa wydarzenia pokrywały się w 

czasie. Dlaczego Dni Powiatu 

odbyły się w dniu 19 maja? 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

29 maja 
2018 r. 

 
5 lipca 
2018 r. 

29 maja 
2018 r.   

. 

Dot. Dni Powiatu – nie jest łatwo 

wyznaczyć datę organizacji imprezy. 

Dni Powiatu zostały zorganizowane 

19 maja ponieważ jedynie ten termin 

odpowiadał p. Agnieszce Chylińskiej. 

Nie można było zrobić Dni Powiatu w 

późniejszym czasie ze względu na 

inne imprezy: 50 rocznica istnienia 

ZEC-u, Dni Lutomierska, Dni 

Pabianic, Dni Dobronia.  

    43. 12.2018 
      Piotr 
  Ambroziak 

  29 maja 
    2018 r. 

 

Poprosił o harmonogram 

inwestycji, które zostały 

zrealizowane, wraz ze wskazaniem 

nazw firm, które wykonują, lub są w 

trakcie wykonywania tych 

inwestycji. 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

29 maja 
2018 r. 

 
5 lipca 
2018 r. 

3 lipca 
2018 r.   

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 20 oraz załącznik nr 

21. 

    44. 12.2018 
    Łukasz 
    Stencel 

  29 maja 
    2018 r. 

 

Poprosił o przyspieszenie prac 

związanych z odmalowaniem słabo 

widocznego oznakowania 

poziomego na drogach 

powiatowych, w szczególności na 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

29 maja 
2018 r. 

 
5 lipca 
2018 r. 

3 lipca 
2018 r.   

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 22. 



0003 WNIOSKI I INTERPELACJE RADNYCH – REJESTR I ODPOWIEDZI ( WYCIĄG – II KWARTAŁ 2018 ROKU)   2018 ROK 
 

  

L.P. 
ZNAK 

SPRAWY 
BR.0003. 

IMIĘ  
I NAZWISKO 
RADNEGO 

DATA 
WPŁYWU 

RODZAJ 
ZGŁOSZENIA 

TREŚĆ 
INTERPELACJI/ZAPYTANIA 

KOMU 
PRZEKAZANO 

DO 
ZAŁATWIENIA 

DATA 
PRZEKAZANIA 

DO 
ZAŁATWIENIA 

 
WYZNACZONY 

TERMIN 
ZAŁATWIENIA 

DATA 
UDZIELENIA 
ODPOWIEDZI 

TREŚĆ ODPOWIEDZI 
NA INTERPELACJĘ/ ZAPYTANIE 

ul. Orlej, Wileńskiej i Grota 

Roweckiego. 

    45. 12.2018 
     Marek 
     Błoch 

  29 maja 
    2018 r. 

 

Radny Marek Błoch poinformował, 

że zgłosił się do niego 62 – letni 

mężczyzna z orzeczoną II grupą 

niepełnosprawności. Mężczyzna 

występował do PCPR o możliwość 

skorzystania z turnusów 

rehabilitacyjnych, jednakże nie 

uzyskał dofinansowania. Czy jest 

możliwość, aby pomóc tej osobie? 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

29 maja 
2018 r. 

 
5 lipca 
2018 r. 

29 maja 
2018 r.   

Dot. turnusów rehabilitacyjnych – 

jeżeli osoba nie ukończyła 24 r.ż. i 

ma pierwszą grupę inwalidzką, 

wówczas może uzyskać 

dofinansowanie do turnusu.  

W pierwszej kolejności 

dofinansowanie otrzymują dzieci, 

młodzież do 24 r. ż., następnie osoby 

z najwyższym, znacznym stopniem 

niepełnosprawności. Pozostałe 

wnioski będą rozpatrywane jeśli 

zostaną środki. 

    46. 12.2018 
     Rafał 
     Kunka 

  29 maja 
    2018 r. 

 

Dot. przejść dla pieszych na ul. 

Orlej i Wileńskiej – znajduje się tam 

oznaczenie poziome 

grubowarstwowe, trwałe, które się 

nie niszczy. Obecnie, z uwagi na 

zabrudzenie, przejścia są prawie 

niewidoczne. Podczas posiedzenie 

Komisji Infrastruktury Technicznej, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

radny zaproponował, aby podjąć 

próbę umycia tych przejść. Ponowił 

wcześniej złożony wniosek w tej 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

29 maja 
2018 r. 

 
5 lipca 

   2018 r. 

3 lipca 
 2018 r.    

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 23. 
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sprawie. 

     47. 12.2018 
      Rafał 
      Kunka 

  29 maja 
   2018 nr. 

 

„Jadąc na rowerze ul. Grota 

Roweckiego w stronę miasta 

dojeżdża się do ul. Bugaj. Ścieżka 

dochodzi do osi i kończy się. Czy 

to jest jakiś etap?”. 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

29 maja 
2018 r. 

 
5 lipca 
 2018 r. 

3 lipca 
 2018 r . 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 23. 

    48. 12.2018 
    Paweł 
    Kania 

  29 maja 
    2018 r. 

 

Przypomniał temat złamanej 

brzozy na ul. Leśnej i Sikorskiego 

w Dobroniu.  

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowsk 

29 maja 
2018 r. 

 
5 lipca 
2018 r. 

3 lipca 
 2018 r .  

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 24. 

    49. 12.2018 
  Krzysztof 
  Waligórski 

  29 maja 
    2018 r. 

 

Zwrócił uwagę na problem 

rozrastających się drzew i 

krzewów, które znajdują się przy 

drogach. W wielu przypadkach 

zasłaniają znaki drogowe. Poprosił 

o przycięcie gałęzi tam gdzie jest to 

konieczne. 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

29 maja 
2018 r. 

 
5 lipca 
2018 r. 

3 lipca 
2018 r.   

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 25. 

    50. 12.2018 
   Krzysztof 
  Waligórski 

   29 maja 
    2018 r. 

 

Ponowił swoją interpelację, aby 

pod koniec roku szkolnego 

zorganizować w szkołach prelekcje 

prowadzone przez policję, na temat 

bezpiecznych wakacji. W 

szczególności chodzi o bezpieczne 

korzystanie z ulic, przejść dla 

pieszych, chodników. Taka 

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 

29 maja 
2018 r 

 
5 lipca 

 2018 r.. 

  .26 czerwca 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 26. 
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prelekcja będzie miała miejsce w 

szkole specjalnej w 

Konstantynowie Łódzkim. Poprosił 

aby zorganizować tego typu 

spotkania w innych szkołach. 

    51. 12.2019 
  Krzysztof 
  Waligórski 

   29 maja 
    2018 r. 

 

Zapytał o prace drogowe w Gminie 

Konstantynów, w szczególności o 

chodnik w Niesięcinie i 

modernizację drogi na Krzywcu. 

Czy wiadomo jaki jest termin 

rozpoczęcia tych prac? Jaki jest 

zakres modernizacji? 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

29 maja 
2018 r. 

 
 

5 lipca 
2018 r. 

3 lipca 
2018   

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 25. 

    52. 12.2018 
  Waldemar 
    Flajszer 

   29 maja 
    2018 r. 

 

Dot. Karty Polaka – ile decyzji 

wpłynęło od Wojewody? Jakie 

środki zostały wyasygnowane na 

ten cel? Na jaki czas jest 

przyznawana pomoc? 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

29 maja 
2018 r. 

 
 

5 lipca 
2018 r. 

 
 
 

 

29 maja 
2018 r.  

Dot. Karty Polaka – wydano 4 
decyzje, które dotyczą 6 osób. 
Osoby, którym wydano Kartę Polaka 
przez 3 miesiące otrzymują po 
1.050,00 zł., natomiast przez kolejne 
6 miesięcy – 630,00 zł., co daje 
łączną kwotę 41.580,00 zł. 

    53. 12.2018 
  Waldemar 
    Flajszer 

   29 maja 
    2018 r. 

 

Czy Wojewoda przyznał środki na 

program korekcyjno – edukacyjny 

dla sprawców przemocy? Jeśli tak, 

to jakie? 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

29 maja 
2018 r. 

 
5 lipca 
2018 r. 

29 maja 
2018 r.  

Dot. środków przyznanych na 

program korekcyjno – edukacyjny – 

przyznane środki dla 6 sprawców to 

kwota 5.076,00 zł. Konkurs został 

ogłoszony. 
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    54. 12.2018 
  Waldemar 
   Flajszer 

  29 maja 
    2018 r. 

 

Dot. programu Aktywny samorząd 

– „Czy otrzymaliśmy środki? Czy 

są już wydawane? Podpisujemy 

umowy ze studentami?”. 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

29 maja 
2018 r. 

 
5 lipca 
2018 r. 

29 maja 
2018 r.   

Dot. programu Aktywny Samorząd -  

„Otrzymaliśmy 163.852,00 zł. W 

pierwszym module sfinansowaliśmy 

wózki, protezy, opłaciliśmy żłobki, 

przedszkola. W module drugim, który 

teraz realizujemy, przede wszystkim 

opłaciliśmy czesne tym, którzy uczą 

się dalej”. 

    55.  12.2018 
  Waldemar 
    Flajszer 

  29 maja 
    2018 r. 

 

Jak będą przebiegały wakacje w 

Domu Dziecka? 

 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

29 maja 
2018 r. 

 
5 lipca 
2018 r. 

 29 maja 
    2018 r.. 

Dot. wakacji w Domu Dziecka – 24 

czerwca dzieci wyjeżdżają na 2 tyg. 

nad morze, 

a następnie do miejscowości Stachoń 

koło Zakopanego. 

    56. 12.2018 
  Waldemar 
   Flajszer 
 

 .29 maja 
    2018 r. 

 

Jak będzie zorganizowany dzień 

dziecka w placówkach w 

Porszewicach i na ul. Sejmowej? 

 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

29 maja 
2018 r. 

 
5 lipca 
2018 r. 

29 maja 
     2018 r. . 

Dot. organizacji dnia dziecka w 

placówkach w Porszewicach i na ul. 

Sejmowej – 

20 maja dzieci były na wycieczce. 3 

czerwca 40 osób wyjedzie do 

Borysewa. 2 czerwca w 

Porszewicach zorganizowany będzie 

piknik, zlot klasyków motoryzacji. 

Ponadto dzieci dostaną upominki. 

     57. 12.2018 
  Waldemar 
    Flajszer 

  29 maja 
   2018 r. 

 

Jak na obecną chwilę wygląda 

nabór elektroniczny do szkół 

prowadzonych przez Powiat 

Pabianicki? Jakie prognozy można 

wyprowadzić na przyszłość na 

podstawie zeszłorocznego naboru? 

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 

29 maja 
2018 r. 

 
 

5 lipca 
2018 r. 

29 maja 
    2018 r. . 

Dot. naboru elektronicznego do szkół 

– aktualnie jest 296 kandydatów. W 

ubiegłym roku o tej porze było 278 

kandydatów. Nie istnieje zagrożenie 

dla pracy nauczycieli. „Tworząc 

arkusz organizacyjny w kwietniu 
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Czy są powody do obaw? Poprosił 

o przygotowanie zestawienia, jak to 

wyglądało w maju, czerwcu i lipcu 

ubiegłego roku. „Organizacje 

zostały już zatwierdzone, czy jest 

jakieś zagrożenie dla pracy 

nauczycieli?”. 

przewidujemy ilość oddziałów. 

Zawsze jest ona mniejsza niż ta, 

która powstaje później we wrześniu”. 

Patrząc na ilość zalogowanych w tej 

chwili uczniów, można stwierdzić, że 

nie będzie sytuacji żeby któryś z 

nauczycieli nie miał pracy. 

Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 31. 

    58. 12.2018 
  Waldemar 
    Flajszer 

  29 maja 
    2018 r. 

 

 Czy w maju miały miejsce 

wypowiedzenia z art. 20 Karty 

Nauczyciela w szkołach 

powiatowych? Ile było ograniczeń 

etatów? Ile wniosków o przejście 

na emeryturę zostało złożone 

dyrektorom w maju? 

 

 

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 

29 maja 
2018 r. 

 
 

5 lipca 
2018 r. 

29 maja 
2018 r.  

Dot. ograniczeń etatów i zwolnień 

nauczycieli w trybie art. 20 Karty 

Nauczyciela – ruch kadrowy trwa do 

31 maja. Na emeryturę przeszło 10 

osób: dwie osoby w I LO, jedna 

osoba planuje przejście na emeryturę 

w sierpniu; W II LO jedna osoba 

zadeklarowała przejście na 

emeryturę od listopada; w ZS Nr 1 – 

jedna osoba przeszła na emeryturę 

w lutym, a jedna planuje przejście od 

września; w ZSS Nr 5 jedna osoba 

zamierza przejść na emeryturę z 

dniem 28 sierpnia i dwie osoby na 

świadczenie kompensacyjne z dniem 

31 sierpnia. W PODNiDM od 1 lipca 

jedna osoba przechodzi na 

emeryturę, w PPP w Pabianicach z 

dniem 31 sierpnia odchodzi jedna 

osoba, w Konstantynowie również 
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jedna osoba z dniem 27 sierpnia. 

    59.. 12.2018 
  Waldemar 
    Flajszer 

  29 maja 
    2018 r. 

 

Z uwagi na brak wolnych miejsc na 

ul. Piotra Skargi, zawnioskował o 

stworzenie na zapleczu Zespołu 

Szkół Nr 1 parkingu 

samochodowego dla nauczycieli i 

uczniów. 

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 

29 maja 
2018 r. 

 
 

5 lipca 
 2018 r. 

29 maja 
2018 r.   

Dot. parkingu na zapleczu Zespołu 

Szkół Nr 1 – budowa parkingu nie 

jest planowana. 

    60. 12.2018 
  Waldemar 
    Flajszer 

  29 maja 
    2018 r. 

 

Jaki był ostateczny koszt 

organizacji Dni Powiatu 

Pabianickiego? Ile kosztowały 

występy „gwiazd”? Jaki był dochód 

z tytułu funkcjonowania stoisk na 

ternie MOSiR? „Czy płaciliśmy coś 

za wynajmowany teren?”. 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

29 maja 
2018 r. 

 
 

5 lipca 
       2018 r. 

21 czerwca 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 27. 

    61. 12.2018 
  Waldemar 
    Flajszer 

   29 maja 
    2018 r. 

 

Zawnioskował o odnowienie pasów 

przejść dla pieszych oraz znaków 

poziomych w Pabianicach, w 

szczególności na ul. Grota 

Roweckiego i Orlej. Przyłączył się 

do wniosku radnego Rafał Kunki o 

umycie „pasów” ponieważ są one 

niewidoczne. 

Wicestarosta  
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

29 maja 
2018 r. 

 
5 lipca 
2018 r. 

3 lipca 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 28. 
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    62. 12.2018 
   Waldemar 
     Flajszer 

  29 maja 
    2018 r. 

 

Czy Zarząd podjął decyzje co do 

obiektów szkolnych po Wyższej 

Szkole Humanistyczno – 

Ekonomicznej? Czy wpłynęły oferty 

od przedsiębiorców? Czy obiekt 

zostanie zagospodarowany? Jeżeli 

zostanie przeznaczony do 

wynajmu, to za jaką kwotę? W 

jakim stanie technicznym jest 

obiekt? Czy są planowane 

jakiekolwiek remonty? Czy Powiat 

zabezpieczył środki na remont? 

 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

29 maja 
2018 r. 

 
 

 5 lipca 
  2018 r. 

 29 maja 
    2018 r. 

Dot. nieruchomości położonej przy ul. 

Św. Jana 33 – trwają rozmowy na 

temat możliwości najmu tej 

nieruchomości przez podmiot 

zewnętrzny. Na tą chwilę nie można 

określić na jakich warunkach 

budynek byłby wynajmowany. „Mimo 

że mówimy o wynajmie w trybie 

bezprzetargowym, uprzednio musimy 

podać wykaz lokali, które w tym trybie 

chcielibyśmy udostępnić do 

publicznej wiadomości. Taki wykaz 

został udostępniony z 3 tygodniowym 

terminem wywieszenia i dopiero po 

upływie tego terminu będziemy mogli 

mówić o konkretnej ofercie”. Część 

pomieszczeń na dole została 

zaadaptowana na potrzeby Starostwa 

poprzez przeniesienie części 

archiwum. Pozostałe pomieszczenia 

wymagają pewnych nakładów, 

jednakże podmioty, które były 

zainteresowane najmem znają stan 

techniczny budynku. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 30. 



0003 WNIOSKI I INTERPELACJE RADNYCH – REJESTR I ODPOWIEDZI ( WYCIĄG – II KWARTAŁ 2018 ROKU)   2018 ROK 
 

  

L.P. 
ZNAK 

SPRAWY 
BR.0003. 

IMIĘ  
I NAZWISKO 
RADNEGO 

DATA 
WPŁYWU 

RODZAJ 
ZGŁOSZENIA 

TREŚĆ 
INTERPELACJI/ZAPYTANIA 

KOMU 
PRZEKAZANO 

DO 
ZAŁATWIENIA 

DATA 
PRZEKAZANIA 

DO 
ZAŁATWIENIA 

 
WYZNACZONY 

TERMIN 
ZAŁATWIENIA 

DATA 
UDZIELENIA 
ODPOWIEDZI 

TREŚĆ ODPOWIEDZI 
NA INTERPELACJĘ/ ZAPYTANIE 

    63. 12.2018 
   Waldemar 
     Flajszer 

   29 maja 
    2018 r. 

 

Ile jest ogłoszonych konkursów na 

stanowiska urzędnicze w 

Starostwie i w jakich wydziałach 

będą przeprowadzane? „Ile osób 

Starosta planuje przyjąć do pracy 

w związku z ruchem kadrowym, tj. 

emerytury, odejścia z pracy?”. 

Sekretarz  
Powiatu 
Jacek 

Barasiński 

29 maja 
2018 r. 

 
5 lipca 
2018 r. 

21 czerwca 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 29. 

     64. 12.2018  
  Waldemar 
    Flajszer            

  29 maja 
    2018 r. 

 

Czy związki zawodowe wystąpiły 

do Zarządu Powiatu Pabianickiego 

o zwiększenie środków w 

paragrafach płacowych? Jaka była 

odpowiedź Zarządu dla nauczycieli 

i dla związków? Czy dodatek 

motywacyjny będzie zwiększony? 

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 

29 maja 
2018 r. 

 
5 lipca 
2018 r. 

29 maja 
2018 r. 

Dot. zwiększenia środków na dodatki 

motywacyjne – od 1 stycznia 2017 r. 

zwiększono dodatki funkcyjne z 5% 

na 7,5%. Nie ma jeszcze pisma od 

związków, ale takowe ma wpłynąć. 

     65. 12,2018 
  Waldemar 
    Flajszer 

  29 maja 
    2018 r. 

 

Po rozmowie z Wójt i radnymi 

Gminy Dłutów zawnioskował o 

zwołanie komisji wyjazdowej w celu 

obejrzenia drogi powiatowej 

Mierzączka Duża – Dłutów.  

 

Radny 
Powiatu 

Pabianickiego 
Krzysztof 
Pacholak 

29 maja 
2018 r. 

 
5 lipca 

   2018 r. 

29 maja 
2018 r. 

Radny Krzysztof Pacholak 

poinformował, że w ubiegłym 

tygodniu kontaktowała się 

z nim Wójt Gminy Dłutów – p. 

Grażyna Maślanka – Olczyk z 

propozycją zorganizowania Komisji 

Infrastruktury Technicznej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa na terenie 

gminy Dłutów. Wyraził aprobatę dla 

organizowania objazdów dróg i 

zapewnił, że w porozumieniu 

z panią Wójt zostanie wyznaczony 

dogodny termin komisji.  
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L.P. 
ZNAK 

SPRAWY 
BR.0003. 

IMIĘ  
I NAZWISKO 
RADNEGO 

DATA 
WPŁYWU 

RODZAJ 
ZGŁOSZENIA 

TREŚĆ 
INTERPELACJI/ZAPYTANIA 

KOMU 
PRZEKAZANO 

DO 
ZAŁATWIENIA 

DATA 
PRZEKAZANIA 

DO 
ZAŁATWIENIA 

 
WYZNACZONY 

TERMIN 
ZAŁATWIENIA 

DATA 
UDZIELENIA 
ODPOWIEDZI 

TREŚĆ ODPOWIEDZI 
NA INTERPELACJĘ/ ZAPYTANIE 

    66. 12.2018 
   Waldemar 
     Flajszer 

  29 maja 
    2018 r. 

 

Czy dyrektorzy szkół powiatowych 

wzięli udział w pozyskiwaniu 

pomocy dydaktycznych, ekranów 

dotykowych w ramach programu 

Aktywna tablica? „Jeśli tak, jacy to 

byli dyrektorzy, jakie szkoły i czy 

pozyskaliśmy te ekrany?”.  

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 

29 maja  
 2018 r. 

 
5 lipca 
2018 r. 

29 maja 
2018 r. 

Dot. programu Aktywna tablica – w 

programie wzięły udział: ZSS Nr 4 i 

ZSS nr 5. „Oczekujemy na ocenę 

wniosków”. 

    67. 13.2018 
   Tomasz 
  Pierzchała 

12 czerwca 
     2018 r. 

 Interpelacja 
  pisemna 

Dot. rozporządzenia RODO 

w placówkach podległych 

Powiatowi – załącznik nr 32. 

 

Sekretarz 
Powiatu 
Jacek 

Barasiński 

13 czerwca 
2018 r. 

 
26 czerwca 

2018 r. 

21 czerwca 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 33. 

    68. 14.2018 
   Tomasz 
  Pierzchała 

12 czerwca 
    2018 r. 

 Interpelacja 
   pisemna 

Dot. wizyjnego przekazu obrad 

sesji- załącznik nr 34. 

Sekretarz 
Powiatu 
Jacek 

Barasiński 

13 czerwca 
2018 r. 

 
26 czerwca 

2018 r. 
 
 

21 czerwca 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 35. 

    69. 15.2018 
   Tomasz 
  Pierzchała 

12 czerwca 
    2018 r. 

  Interpelacja 
    pisemna      

Dot. organizacji wakacji w 

Powiecie- załącznik nr 36. 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

13 czerwca 
2018 r. 

 
26 czerwca 

  2018 r. 

19 czerwca 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 37. 

    70. 16.2018 
   Tomasz 
  Pierzchała 

12 czerwca 
   2018 r. 

 Interpelacja 
    pisemna 

Dot. zalegającej wody przy ul. 

Wspólnej – załącznik nr 38. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

13 czerwca 
2018 r. 

 
26 czerwca 

2018 r. 

19 czerwca 
2018 r. 

 .Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 39. 
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L.P. 
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BR.0003. 

IMIĘ  
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RADNEGO 
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WPŁYWU 

RODZAJ 
ZGŁOSZENIA 

TREŚĆ 
INTERPELACJI/ZAPYTANIA 

KOMU 
PRZEKAZANO 

DO 
ZAŁATWIENIA 
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PRZEKAZANIA 

DO 
ZAŁATWIENIA 

 
WYZNACZONY 

TERMIN 
ZAŁATWIENIA 

DATA 
UDZIELENIA 
ODPOWIEDZI 

TREŚĆ ODPOWIEDZI 
NA INTERPELACJĘ/ ZAPYTANIE 

    71. 17.2018 
   Tomasz 
  Pierzchała 

12 czerwca 
    2018 r. 

 Interpelacja 
   pisemna 
 

Dot. funkcjonowania Wydziału 

Komunikacji I Transportu – 

załącznik nr 40. 

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska  

13 czerwca 
2018 r. 

 
26 czerwca 

2018 r. 

26 czerwca 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 41. 

    72. 18.2018 
   Tomasz 
  Pierzchała 

26 czerwca 
    2018 r. 

 Interpelacja 
   pisemna 

Dot. podwyżek dla pracowników  

Starostwa – załącznik nr 42. 

Sekretarz 
Powiatu 
Jacek 

Barasiński 

27 czerwca 
2018 r. 

 
11 lipca 
2018 r. 

2 lipca 
2018 r. 

 .Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 43. 

    73. 19.2018 
    Tomasz 
   Pierzchała 

26 czerwca 
    2018 r. 

 Interpelacja 
   pisemna 

Dot. nagród dla najzdolniejszych 

uczniów – załącznik nr 44. 

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 

27 czerwca 
2018 r. 

 
11 lipca 
2018 r. 

4 lipca  
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 45. 

    74. 20.2018 
   Tomasz 
  Pierzchała 

26 czerwca 
    2018 r. 

 Interpelacja 
   pisemna 

Dot. kąpielisk powiatowych– 

załącznik nr 46. 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

27 czerwca 
2018 r. 

 
11 lipca 
2018 r. 

29 czerwca 
2018 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 47. 

    75. 21.2018 
   Tomasz 
  Pierzchała 

26 czerwca 
   2018 r. 

 Interpelacja 
    pisemna 

Dot. Powiatowego Urzędu Pracy – 

załącznik nr 48. 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

27 czerwca 
2018 r. 

 
11 lipca 
2018 r. 

16 lipca 
2018 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 49. 

 


